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Uprzejmie prosze o udzielenie odpowiedzi na proibq pano

zm. ul .Dziewihska kt6ry w ramoch wtorkowych przyjqc

interesant6w ponownie prosit bym ustalit no jokim etopie jest postepowanie

administracyjne zwiqzane z wykupem dzialki pod goraiem no tzw. ,,malym
Poludniu" obejmujqcy dzialkq nr. . by zoinwestowo| w stan
techniczny garaiu itp.

Temot ten ciqgnie siq od 2016 roku.

Dlotego, tei uprzejmie proszq Pono Prezydenta o udzielenie odpowiedzi w
powyiszej sprawie dlaczego tak dlugo trwa wykup tej dzialki i jakie to sq

trudnoici by zamknqc det'initywnie sprawe dlo obywatela, kt6ry nie moie
zrozumieC co jest przyczynq tak przewlektego postgpowonia zwiqzanego z

wy ku pe m czq ici d zi otki.

Kiedy temat zostonie ostotecznie zokortczonv.
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